
Indkaldelse 

- til bestyrelsesmøde i Afdeling 1 
 

Mødetidspunkt: Mandag den 21-05-2025, kl. 16,30, Bornholmsgade 62 

Deltagere: Palle, Klaus, Prince, Søren, Niels Ove og Maj-Britt 

Dagsorden 
 

1. Godkendelse af referat 

Referatet er godkendt.  

 
2. Evaluering beboermøde 

Afdelingsbestyrelsen synes afdelingsmødet var positivt og gik godt. For fremtidige 
møder vil der være mere fokus på lyden og der vil fremadrettet altid være mikrofon 
til den der taler. Vi vil bestræbe os på at tage imod beboere som ikke har deltaget i 
mødet før.  

 
3. Repræsentantskabsmøde 26 maj, deltagere fra afd. 1 Niels, Palle og Maj-Britt  

 
4. Jubilæum 80 år, fredag 19 september kl. 13 til 15.  

Maj-Britt har inviteret Lotte (direktør) og Pia (formand for organisationsbestyrelsen).  

Inviterede bliver afd. 1 samarbejdspartnere, Aalborgs borgmester og selvfølgelig 
ansatte, tidligere og nuværende beboere.  

Forplejning bliver pølsevogn fra Slagter Stiller samt kaffe / kage.  

I bestyrelsen deltager Palle, Niels og Maj-Britt.  

 
5. Musik på plænen, torsdag den 21. august fra kl. 16 til 20.30. Fra afd. bestyrelsen 
deltager Palle, Niels og Maj-Britt.  

Palle har talt med viceskolelederen fra Sønderbro skolen. De hjælper med 
praktiske opgaver.  



Samarbejdspartnere i Øgaderådet deltager.  

 

6. Øgaderådet / Afd. 1 har budt ind på placering til kunstruten. Der tænkes en 
placering på græsarealerne i afdelingen 

 
7. Kat, hvad kan vi gøre, for at opspore ulovlige katte.  

Vedr. forslag til kat i afdelingen blev dette nedstemt for tredje gang. Der henstilles 
til, at man i afd. 1 respekterer flertallets holdning og overholder husorden. Det er 
ikke flertallets holdning at der skal være kat i afd. 1.  

 
8. Strikkeklub  

Der er taget initiativ til at lave en aktivitetsklub. Beboerrådgiverne og 
afdelingsbestyrelsen vil hjælpe aktivitetsklubben i gang. Det vil som udgangspunkt 
blive afholdt i fælleshuset i Fyensgade 27. Der er opstart efter sommerferien. Der 
følger en invitation.   

9. Vi overvejer at have åben bestyrelse efter sommerferien. Der vil blive meldt ud 
hvornår.  
 

10. Driften 

Klaus orienterer om at de 4 sals lejligheder der var ledige, nu er udlejet. 

Team1 vil i nærmeste fremtid komme i alle lejligheder og smøre døre og vinduer - 
dette for at bibeholde garantien på vinduerne. Arbejdet vil løbe over de næste 2 
måned. Der har været cykelindsamling i afdelingen, hvor der ca. blev indsamlet 70-
80 cykler. 

 

11. Økonomi 
Klaus orienterer om økonomien i afd. 1. Vi følger budgettet så det er fornuftigt.  

 

12. Runden 

 

13. Eventuelt 



 

14. Næste møde 

Palle indkalder på mail.  

 


